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Moses Malone, un dels millors pivots de tota la història i el 
vuitè màxim anotador de la NBA, va morir ahir als 60 anys 
d’edat?

Un total de 4.330 persones que fugen de la guerra i la 
pobresa en països de l’Orient Mitjà i Àsia van passar dissabte 
a Hongria procedents de Sèrbia.

14 de setembre de 1920
Neix Mario Benedetti, assagista, escriptor i 
poeta uruguaià.

CONSELL DE COMÚ DE CANILLO

El Palau de Gel tanca el primer mig any 
amb un resultat positiu de 45.892€
El Palau de Gel ha tancat el 
primer semestre amb un resultat 
d’explotació de 45.892,18 eu-
ros, gràcies a la contenció de la 
despesa i als ingressos de la pista 
de gel, que suposen el 70% de la 
facturació. Això, suposa un 6,3% 
més que en el mateix període 
de l’any passat, segons va expli-
car el coordinador d’Esports 
del Comú de Canillo, Francesc 
Oriol.  

Els més de 250.000 euros 
d’ingressos que ha suposat la 
pista de gel fins al 30 de juny han 
permès al Palau de Gel tancar 
el segon semestre en positiu. El 
context, va assenyalar el coor-
dinador d’Esports del Comú de 
Canillo, Francesc Oriol, permet 
augmentar freqüentació i factur-
ació, sobretot en períodes de va-
cances. Així, al juliol, els ingres-
sos van ser d’un 16,9% més que 
el 2014, sobretot per les estades 
esportives; mentre que a l’agost 
l’increment va ser del 25,4%, un 

fet que no es produïa des de fa 6 o 
7 temporades, va admetre Oriol.
Encara que queda pendent la 
desestacionalització, els canvis 
engegats per aconseguir un ma-
jor estalvi energètic “han fun-
cionat”, va dir el responsable 
d’Esports. “Hem pogut contenir 
i regular la despesa”, va assen-
yalar. Un altre d’aquests canvis 
que s’ha iniciat i que suposarà 
el tancament de la Pista de Gel 
durant les properes sis setmanes 
és el del sistema de producció 
de gel. Pel que fa al pressupost 
del Comú, a 30 de juny presenta 
un resultat d’1,46 milions de su-
peràvit. Els ingressos arriben als 
5,09 milions (46% executat) i 
les despeses són de 3,6 milions 
d’euros (33% executat). Com va 
reconèixer el cònsol major, Josep 
Mandicó, cal agafar els resultats 
de forma provisional però va val-
orar positivament els ingressos 
obtinguts i la despesa executada 
de la majora de comissions que 

mostra “un pressupost ajustat i 
que s’està executant com estava 
previst”. “Veurem com acabarà”, 
va admetre, però “ara per ara, està 
controlat”. 

El Comú també va adjudicar 
ahir el projecte de construcció 

de la plataforma panoràmica i 
ruta interactiva al Roc del Quer a 
l’empresa Locubsa per un import 
de 441.143,65 euros i una durada 
dels treballs de 16 setmanes.
Redacció // Andorra la Vella
@mes_andorra 

Els cònsols de Canillo, Josep Mandicó i David Palmitjavila, ahir.
  // AGÈNCIES

ANDORRA TELECOM

Incidències de 
Som Televisió
Els usuaris de Som Televisió 
disposen des d’hir al matí de 
la graella de televisió que els 
pertoca segons el producte 
que tenen contractat. Així ho 
va comunicar Andorra Tel-
ecom, tot i admetre que hi 
ha “casos puntuals” de clients 
que no poden veure canals 
com Paramount CH, Mega, 
France 5 o National Geo-
graphic wild. Des de la para-
pública es recomana a aquests 
usuaris desendollar i tornar a 
endollar el descodificador de 
la corrent i, si no funciona, 
trucar al 115 per “mirar en 
detall que els està passant”. 
S’està treballant perquè, de 
manera gradual, es vagi ac-
tualitzant la descripció dels 
programes de televisió, diuen 
en un comunicat. Des de di-
jous  Andorra Telecom va 
esta treballant en l’activació 
de la nova oferta, el que va 
provocar talls d’emissió div-
endres i dissabte.
Redacció // Andorra la Vella
@mes_andorra 

ACTIVITAT DE L’INTERNATIONAL CLUB OF ANDORRA A PAL

Infants i adults gaudeixen 
d’una jornada festiva i solidària
Ahir es va elebrar a l’estació de 
Pal, a La Caubella, una diada 
de diversió a l’aire lliure, amb 
activitats i entreteniments 
per a tothom. Per a gent de 
totes les edats i nacionalitats.
Les activitats organitzades per 
l’International Club of Andorra 
van incloure aliments i begudes, 

així com música. També hi va 
haver activitats tradicionals com 
agilitat de gossos, el joc de la 
corda, “estira-i-arronsa” i tóm-
boles, curses de sacs per a nens 
i nenes, curses de culleres amb 
ous, a més de tallers de pintu-
ra facial i altres jocs divertits. 
L’objectiu era passar un dia en-

tretingut amb la família i els am-
ics al mateix temps que recaptar 
diners per a causes benèfiques a 
Andorra. L’International Club 
of Andorra col·labora amb difer-
ents ONG AMB l’organització 
d’activitats al llarg de tot l’any.
Redacció // Andorra la Vella
@mes_andorra 

Una de els activitats a l’estació de Pal, ahir.
  // J.G

POLÍTICA

SDP es mostra favorable a la 
concessió d’asil dels refugiats
En un comunicat, Social-
democràcia i Progrés d’Andorra 
(SDP) va exposar ahir una de-
claració política on mostren 
“la nostra posició favorable a la 
concessió de l’asil dels refugiats 
polítics. Diuen que “Andorra 
hauria de tenir una posició ben 
clara en aquest camp” i remar-

quen que “ens va preocupar, el 
dimecres 2 de setembre, que el 
titular d’Andorra Televisió de-
sprés de la roda de premsa del 
ministre Gilbert Saboya fos el 
següent: L’executiu espera que 
la Unió Europea es defineixi en 
la crisi dels refugiats per oferir 
ajut”. Afegeixen que “sortosa-

ment una setmana després el 
Govern va rectificar i sembla que 
la solidaritat no s’administrarà 
amb la prudència dels porucs. 
Insisteixen que “Andorra ha de 
participar en la política comuna 
d’asil que es faci a Europa”.
Redacció // Andorra la Vella
@mes_andorra 

Victor Naudi i Joan-Marc Miralles, en una roda de premsa.
  // T.M


